



Notulen Dorpsraad vergadering

7 oktober 2024

Aanwezig: Janneke, Han, Bart, Els, Ed, Johan en Marlous

1. Janneke opent de vergadering
2. Verslag vergadering van maandag 2 september 2024: is bij deze goedgekeurd en is reeds op de website gepubliceerd. Een vraag over punt 4 uit het verslag: over de WIU aanvraag, is die ontvangen? Niet in de persoonlijke e-mails, die zijn vernietigd. De inlog voor het GIS portaal is verstuurd naar algemene e-mailadres van de Dorpsraad. Op 30 september hebben we een e-mail gehad met het portaal, door Johan doorgestuurd. aanmeldformulier zit erbij als je hulp nodig hebt bij aanmelden. Hier gaan Ed en Johan naar kijken.

3. Mededelingen:

- a. 19.09 ontvingen we de nieuwe statuten van de Dorpsraad Linden. Zie de bijlage.

4. Ingekomen post

- a. Mail van 04.09 van LvC Arno: Lommerstraat wordt verhard met straatbak klinkers en er wordt een dassentunnel aangebracht. Ter info
- b. Mail van 06.09 van LvC van A.Tax vooraankondiging evenementenkalender 2025. Tkn.

Vooraf van belang voor de Ganzenvaar en Vierdaagse committee. Iedereen die ooit een aanvraag evenement heeft gedaan, heeft dit bericht ontvangen.

- c. Mail van 12.09 van D66 instellen burgerberaad. Ter kennisname.
- d. Mail van 16.09 van LvC P. Beumer: opzetten Omgevingsfonds werksessie op donderdag 24.10 om 20.00 uur

Hier moet een reactie op komen. Wie gaat dat doen? Omgevingsfonds heeft te maken met energie. Wil iemand hiernaar toe? Zal vooral een meer inventariserende deelname zijn, omdat het te kort dag is om ons hier heel uitgebreid op voor te bereiden. Hier komen we nog op terug.

- e. Mail van 18.09 van LvC Arno over de informatiewegwijzer van de gemeente LvC.:

Dit gaat gedeeld worden op de DR app door Janneke en zal ook op de website worden geplaatst door Johan en Ed.

- f. Mail van 18.09 Els en 19.09 van LvC P. Buys m.b.t. Geluidswal A73.

Zie punt 4

- g. Mail van 19.09 van Han over Omgevingsvisie.

Thema avond is komende donderdag 10 oktober over de Omgevingsvisie.

- h. Mail van 20.09 van Platform Dorps en Wijkraden van Yvette:

Uitnodiging voor 16 oktober in de avond over Mobiliteit. Vóór 9 oktober aanmelden. Janneke, Bart en Han gaan. Johan geeft dit vanavond nog door. Locatie: Sint Agatha.

- i. Mail van 20.09 van Bart: verslag overleg Maasheggen team van 10.09,

Zie punt 6

- j. Mail van 20.09 van Ton Keijzers: terugblik 17 september Herdenking. Tkn.

Ed had Jan van Essen uitgenodigd, maar die gaat naar december toe. 4 en 5 mei wordt ook groots gevierd, gesubsidieerd door LvC, maar omdat de organisatie geen rechtsvorm heeft, moet het via de Dorpsraad. Dat moet meer formeel vastgelegd gaan worden, wie/wat/waar. Het is nu vooral ad hoc

bestuurd. Een comité moet het liefst buiten de DR om opgezet worden en dat de rol van de DR eigenlijk alleen financieel is. We gaan een oproep doen wie die kartrekkers willen zijn. 17 september is jaarlijks, maar 4 en 5 mei is eenmalig. De voorkeur is: een extern comité dat gefinancierd wordt door de Dorpsraad. We leggen voor nu de bal bij Jan van de Broek en Ton Keijzers: wij willen ondersteunend zijn, financieel, maar de regie moet bij anderen (bijv. hen) liggen. Johan bericht ze hierover.

- k. Mail van 27.09 van LvC M. Selten mbt interesse voor DSI, snelheid smiley's . We hebben ons gemeld!

Hier hebben we nog niets op terug gehoord, maar we zijn aangemeld. Werkgroep Kerkstraat kan hier tzt bij betrokken worden.

- l. Mail van 22.09 van LvC R. Zieltjes publicatie Rekenkamer rapport, ter inzage website LvC.

Rapport over de kernendemocratie. Het komt erop neer dat ze aan een groot deel hebben voldaan, maar voor een groot deel kan er ook nog niet getoetst worden. We kunnen het vast agenderen in het jaarlijkse gesprek met de wethouder. Vraag bij Jos neerleggen wat de gemeenteraad doet met deze adviezen.

- m. 30/09 WIU invoer van 1 december.

Op het algemene e-mailadres komt een code, die moet je invullen en dan gebruik maken van de invulijst. Johan heeft deze nog niet binnen. Johan gaat erachter aan. Ed en Han gaan samen zitten om een concept WIU 2025 lijst samen te stellen. Moeten mensen hier nog input voor aanleveren? via de DR app. Janneke zet dit uit.

- n. 30/09 nieuwsbrief vereniging kleine kernen

Kern met pit is er weer. Subsidie kunnen we eruit halen. Infoavond leader Brabantse Peel over grote subsidiebedragen. Janneke gaat daar een kijkje nemen. Andere dorps- en wijkraden hebben ook andere manieren om subsidies binnen te halen. Vriendenloterij, postcodeloterijen, dat soort subsidiestromen. Een portefeuillehouder voor subsidies is handig om te hebben. Extra financiën zijn te krijgen. Plan achter de Burcht wordt ook toegankelijk voor invaliden, daarmee krijgen we ook subsidie van Jantje Beton.

- o. 30/9 Maasheggen van september, die gaat naar punt 6 agenda bij Bart.

- p. 1/10 steunouders van LvC

Wie neemt dat voor zijn rekening als we besluiten om hier iets mee te gaan doen? Samenpakken met woonzorgcirkels. Of de VVL. Het komt van Sociom af. Els gaat hier straks op in.

- q. 3/10 opzetten Omgevingsfonds

- r. 7/10 Jos Jongenelen over Topparken en de MER.

- s. 7/10 e-mail Bart nadere vragen Xavi: juni schetsen gegeven over de telling verkeerssituatie. tot 14 oktober is Xavi op vakantie.

5. Verslag gesprek met Wethouder David Solez van woensdag 15 september 10.00

Johan heeft hier een verslag van gemaakt.

Geluidswal: Door de combinatie met Vianen is het proces vertraagd. Alle onderzoeken zijn geweest, Rijkswaterstaat moet nog gronden beschikbaar stellen.

Els heeft nog contact gehad met Patrick Buijs. Hij gaf aan dat Rijkswaterstaat akkoord moet gaan, maar die waren al akkoord. In april overleg gehad dat er met Rijkswaterstaat gekeken zou worden naar de eventuele afwatering. Dat is een stap verder dan wat Partick later in zijn e-mail aangaf. In principe klopt het dat Rijkswaterstaat heeft aangegeven mee te willen werken, maar de gemeente wil het nu zwart op wit hebben. In november is er een gesprek met Rijkswaterstaat. Behalve bevestiging

meewerken aan verder onderzoek is dan ook aan de orde: wat betekent dit voor de concrete uitvoering, wat zijn de vereisten vanuit Rijkswaterstaat en over welke kosten praten we dan. De gemeenteraad moet vervolgens besluiten of ze met de financiën akkoord gaat. Er is een stevige lobby vanuit Linden nodig om tot een positief besluit te komen. Kort op de bal spelen. Hoe? Voor en na overleggen contact opnemen met Patrick Buijs. Rijkswaterstaat moet overtuigd worden. Kunnen we als Dorpsraad niet een bericht sturen naar Rijkswaterstaat? De zaak is ambtelijk voorbereid. Vervolgens wordt het een politieke situatie. Het ambtelijke stuk is feitelijk. Daarna komt de lobby. De eerste moeilijkheid is dat het door het college komt. We moeten er wel voor zorgen dat het ambtelijke proces door loopt en niet weer stil komt te liggen.

We kunnen door een bureau objectieve geluidsberekeningen laten maken. Second opinion. Els vraagt bij Rick na of hij contacten heeft. Ook Han gaat zijn contacten na.

Goudappel verkeersonderzoek wordt 1ste kwartaal 2025.

Fietsonderzoek: fietspad op de dijk en over de keersluis. De kosten worden hoger dan de baten. Waarschijnlijk blijft het de bestaande situatie.

6. Verslag van de bijeenkomst van maandag 23.09 over gedachtevorming centrum van het dorp (Janneke)

Het was zinvol. Meer een discussieavond dan een brainstorm. Degene die aanwezig waren, vonden dit voor herhaling vatbaar. Dingen geopperd die raakvlakken hebben met wat wij al doen, maar ook nieuwe ideeën. Bijvoorbeeld over de kerk: betalen voor de bruiloften en begrafenissen.

Hoe gaan we er een vervolg aan geven? Niet met die moderator. Gemene deler is: laat het centrum van Linden blijven. Verbinding jong en oud. Tradities in ere houden. Samenkomen jongeren. iets wat op die avond naar voren kwam: blijkbaar kan je als jongere uit Linden meedoen met activiteiten op de camping.

Rode draad is de verbinding; oude en nieuwe garde kennen elkaar niet goed. Meer faciliteren dat nieuwe mensen de weg vinden.

Kunnen we de punten uit het verslag halen, waar wij iets mee kunnen, als speerpunten. En dat terug laten komen op de vergadering en in de DR app. Uitkomst brainstorm bespreken op de jaarvergadering en daarna als tweede avond om op een aantal punten verder te gaan: deze avond staat dan open voor iedereen die wil aansluiten. Janneke gaat het verslag indikken met de aantekeningen van Els, zodat dit in de jaarvergadering besproken kan worden.

7. Verslag van het Maasheggenteam en meer (Bart)

Verslag is doorgestuurd. Op de DR app is een oproep gedaan om zelf vrienden te worden. Dit heeft 6-8 nieuwe aanmeldingen opgeleverd. Volop bezig maasheggegebied tot leven te brengen. Bij oude velden willen ze de historische namen van die velden terug te plaatsen in veldhekken. Wij kunnen ook bij ons gebied gaan inventariseren. Bart neemt met John contact op.

Ze zoeken actief naar gebieden om nieuwe maasheggen aan te planten. Niet uitgaan van

belemmeringen als eigendom. Welke plekken kun je maasheggen terugbrengen? Bij Katwijk zijn ze succesvol in hun aanpak. Bart schakelt met Katwijk hoe zij dit aanpakken.

8. Voorbereiding en gedachtevorming jaarvergadering 28.10 (zie bijlage agenda jaarvergadering)

De traditie is dat 14 dagen van te voren worden raadsleden uitgenodigd. Johan heeft een concept agenda gemaakt. Komend weekend wil Johan het wel versturen.

Johan wil starten met reglementaire zaken, niet meer financiële verslag, want gaat naar voorjaar, pauze moment, dan thema bespreking.

Aanvankelijk bestond het idee dat Els de buurtcirkels zou toelichten in de jaarvergadering. Ze kan dit op korte termijn alleen niet klaar hebben. Daarom hebben we gekozen voor een alternatief. Anke van der Hulst komt vertellen over de energiefonds. Anke heeft de avond al in potlood staan. Dan beginnen we daarmee en gaan we later over op de formele zaken. Het verhaal van Els gaat naar het voorjaar. Johan en Janneke bekijken even naar de agenda en maken een concept.

Er komt ook een samenvatting van de brainstorm met een open uitnodiging voor een tweede avond, waarin de thema's verankerd zullen worden.

De jaarvergadering starten we eerder, namelijk om 19.30. En dan doen we het thema gedeelte over het energiefonds. Anke gaat niet in op de technische details, het is informatief. Wellicht moet hier een tweede sessie na komen.

Portefeuillehouders lichten kort hun portefeuille toe. Johan moet Bart toevoegen aan de portefeuille Topparken. En ze opnieuw verdelen en dat dan ook kenbaar maken. Ook moet helder zijn welke lijntjes er lopen. En de portefeuilles van Johan moeten herverdeeld worden. Verkeer gaat naar Bart, informatiebord gaat naar Ed. Secretariaatswerk Marlous, WIU Han en Ed, Uitvoeringsplan Kraaijenbergse plassen Els en Han, Dommelsvoort Han, Els Bart, Masterplan wonen Els. Website en Facebook bij Ed.

Johan treedt na 11, dan wel 12 jaar af, Marlous treedt toe.

9. Overzicht zittingstermijnen van het bestuur onder de nieuwe statuten, zie bijlage

Johan en Janneke hebben hier een overzicht van gemaakt. Zal Johan nog op de mail zetten.

10. Rondvraag en wat er nog ter tafel kan komen, indien er nog tijd is:

- a. Stand van zaken valpreventie: aankomende woensdag heeft Janneke gesprek
- b. Octagon: er moet nog avond worden gepland met stakeholders of iedereen het ermee eens is.
- c. Subsidies duurzame projecten: gaat naar de jaarvergadering

Rondvraag:

- Han: Europarcs nieuwsberichten over financiën. Interdorps is ermee bezig. Brabant advies vanuit provincie, andere ingang om informeel te kletsen.

- E-mail van Johan Secretariaat wellicht al eerder naar Marlous, Marlous kijkt naar andere mogelijkheden om de e-mails binnen het bestuur te delen.
- 10 oktober avond over Omgevingsvisie. Han is voornemens om te gaan aankomende donderdag, maar vanuit interdorps zijn er mensen die aanschuiven, dus die kunnen misschien ook een terugkoppeling geven.
- Voor de gemeente is er één e-mailadres waarop zij contact heeft met de Dorpsraad, namelijk die van het secretariaat.
- Els is afwezig van 20 februari tot 28 maart 2025. Als de buurtcirkel in de vergadering in maart besproken wordt, dan kan Els dat niet doen.
- Afsluiting gat bij schaatsvijver: John moet hierover nog contact over opnemen met Jos. Volgens Jos is het al dichtgeslibd. Pijp er in, afsluiten. Jos zou dit, na overleg met John, al hebben nagegaan en contacten hebben gelegd, maar dit kon afgelopen winter door de natte bodem niet worden uitgevoerd. Daarna is het niet meer opgepakt.
- Overheid heeft geld gegeven aan gemeente om te laten onderzoeken wie in aanmerking komt voor de valpreventie. Meer doet Bureau 9 niet. Het gaat alleen om een onderzoek. Als dorpsraad hebben wij zelf aangegeven dat we dit doorzetten.
- Mobiele buitenverlichting daar wist Stichting de Burcht niet van. Het staat in het verslag, in de app, op de website. Janneke zal dit formeel nog berichten aan de voorzitter. Dit komt aankomende woensdag. We zullen voortaan actief het verslag van de vergadering doorsturen.
- Het financiële jaarverslag 2024 wordt in maart 2025 besproken. Bespreken we het financiële jaarverslag 2023 dan nog? Valt onder de verantwoordelijkheid van Jan van Essen.